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ЗАПИСНИК 

СА 2. СЕДНИЦЕ ИЗВРШНОГ ОДБОР 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Друга седница ИО Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 24. новембра 2022. године у 
просторијама Хотела „Палисад“ на Златибору. Седници су присустввују представници 24 школе чланице 
заједнице и ИО /списак присутних школа дат је у пролог записника/, седници присуствују и Бранка 
Милићевић и Дејан Николић. 

Седница ИО почела је у 17.35 часова. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима члановима 

Извршног одбора и захвалио се директору Техничек школе у Ужицу Драгану Туцаковићу и његовим 
сарадницима на уложеном труду у организацији свих дешавања у наредна три дана (седнице 
Председништва, ИО, Скупштине и заједничке седнице Скупштина ЗЕТШС и ЗМСШ). 

Председник Соколовић је констатовао да седници присуствује __ од укупно 37 чланова, што је 
довољан број за одржавање седнице и одлучивање, затим је предложио је следећи дневни ред: 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  

1. Усвајање записника са претходне седнице 
2. Разматрање предлог Статута Заједнице, 
3. Одговор Агенције за квалификације на предлог ЗЕТШС за измену СК за образовни профил 

електротехничар обновљивих извора енергије и одговор радне групе 
4. Извештај са обуке која је одржана у Средње техничкој школи „Михајло Пупин“ – Кула  
5. Предлог лица за доделу признања ЗЕТШС  
6. Разматрање предлога дневног реда 22. седнице Скупштине ЗЕТШС 
7. Одлука о пријему у Техничке школе из Зрењанина у чланство Заједнице 
8. Предлог термина за полагање теста стручно-теоријских знања у школској 2022/23. г. 
9. Разматрање иницијативе привредника Ужица и Златиборског округа 
10. Извештај са Дана отворених врата ФТН који је одржан 19.11.2022.г. 
11. Текућа питања  

 
Сви присутни чланови ИО су једногласно усвојили предложени дневни ред и затим се кренуло на расправу 
по тачкама дневног реда. 
 



Тачка 1. 

Председник Соколовић је ставио на гласање предлог Записника са претходне седнице ИО која је 
одржана у Кладову. Исти је усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Председник Соколовић је дао реч секретару Заједнице коији је известилац по овој тачки дневног 
реда. 

Секретар Заједнице Горан Станковић рекао је да се у складу са најавом са 21. седнице Скупштине 
Заједнице у Кладову у претходном периоду приступило изради новог Статута Заједнице. По речима 
секретара Заједнице на изради предлога новог Статута учествовали су Јелена Јевтић, секретар ЕТШ „Никола 
Тесла“ у Београду, правна и финансијска служба ЕТШ „Никола Тесла“ у Нишу и секретар Заједнице. 

Горан Станковић је даље констатовао да је уз позив за седницу Скупштине делегатима достављен 
предлог Статута о коме се, такође, расправљао и на 3. седници Председништва Заједнице и 2. седници ИО 
Заједнице које су одржане јуче (24. новембра у поподневним сатима) и да након тих седница имамо 
коначну верзију предлога Статута Заједнице. Пре него што је присутне упознао са изменама у односу на 
иницијални предлог Статута који је прослеђен делегатима у припреми седнице секретар Зајенице захвалио 
се колеги Ермидину Елезовићу, директору ЕТШ „Михајло Пупин“ у Новом Саду на изнетим сугестијама и 
предлозима. 

Предлог Статута допуњен је: 

− Чланом којим се дефинише делатност заједнице (члан 4.), 

− У члану којим се  дефинише врста чланства у Заједници прецизирано је да се статус почасног 
члана додељује физичком лицу, 

− Прецизирано је да само стални чланови плаћају чланарину, 

− У надлежностима Скупштине Заједнице дефинисано је да Скупштина предлаже и бира чланове 
Надзорног одбора 

− Председнику Заједнице укинута је одредба да предлаже чланове Надзорног одбора, 

− Код сталних комисија и радних тела додата је комисија за државну матуру. 
Након излагања секретара Заједнице председавајући Заједнице упитао је присутне да ли имају још 

неки предлог за измену или допуну предлога Статута. 
Пошто није било предлога и сугестија председавајући је закључио расправу по овој тачки дневног 

реда. 

Тачка 3. 

Председник Соколовић је упознао присутне са одговором Агенције за квалификације на предлог за 
измену стандарда квалификације за образовни профил електротехничар обновљивих извора енергије као и 
са одговором који је Заједница упутила у складу са захтевом Агенције. 

Соколовић је даље упознао присутне да је у току усвајање стандарда квалификација за нови 
образовни профил Техничар електронике и аутоматике који би требало да се нађе у Конкурсу за упис 
ученика у први разред школске 2023/24. г. 

Милан Његомир је рекао да је на округлом столу који је одржан на Дану отворених  врата на ФТН-у 
констатовано да микроконтролери треба да остану у ППНУ код електротехничара рачунара и 
електротехничара процесног управљања и да га треба додати код техничара електронике и аутоматике. 

Соколовић је додао да стандард квалификација за образовни профил електротехничар 
информационих технологија предмет разматрања Секторског већа за ИКТ и да постоји размишљање да 
електротехничар рачунара и администратор рачунарских мрежа буде један образовни профил. 

Тачка 4. 

Председавајући је упознао присутне да је најављена обука за наставнике из школа у којима је уписан 
обрзаовни профил електротехничар обновљивих извора енергије одржана у Кули и да су на обуци били 
присутни наставници из 10 школа. У припреми ове седнице договор је био да извештај са обуке поднесе 
Марјан Иванов, који је из оправданих разлога био спречен данас да дође, и да ће тај извештај поднети 
сутра на седници Скупштине. 



Чланове ИО са садржајем обуке и закључцима укратко је упознао Милан Његомир председник 
Актива Нови Сад. Као један од закључака разговора наставника и представника ГИЗ-а навео је да није 
проблем набавка потребне опреме већ да је много већи проблем набавка потрошног материјала. 

Тачка 5. 

 Небојша Соколовић је дао предлог лица који, у складу са одредбама Статута, треба да добију 
признања на сутрашњој седници Скупштине Заједнице: 
1. Зоран Николић – пензионер од ове школске године, биши наставник електрогрупе предмета у Првој 
техничкој школи у Крагујевцу  и потпредседник Заједнице у претходном мандату, за допринос у раду 
Заједнице 
2. Милан Вукобрат - наставник електрогрупе предмета у ЕТШ „Михајло Пупин“ у Новом Саду, бивши 
председник Заједнице, члан Секторског већа, за допринос у раду и развоју Заједнице. 
 

Тачка 6. 

Небојша Соколовић је присутне чланове ИО упознао са предлогом дневног реда сутрашње седнице 
Скупштине Заједнице који је усаглашен на седници Председништва Заједнице и који је остао исти као и 
предлог који је упућен електронском поштом. 

Пошто није било никаквих предлога и сугестија за измену и допуну предлог дневног реда седнице 
Скупштине председавајући је закључио раправу по овој тачки дневног реда. 

Тачка 7. 

Након образложења секретара Заједнице о поднетој приступници једногласно је донета следећа 

О Д Л У К А  

Прима се у чланство ЗЕТШС Техничка школа из Зрењанина. 

Тачка 8. 

Секретар Заједнице, Горан Станковић је упознаоприсутне са предлогом термина за полагање теста 
стручно-теоријских знања у оквиру МИ у јануарском, јунском и авгутовском року школске 2022/23. године и 
питао да ли има сугестија о измени предложених термина. 

Јануарски рок 31. јануар за све образовне профиле. Јунски рок 7., 8. и 13. јун у јунском року и 29. 
август у августовком року. Са терминима у јануарском и јунском року сви су се сложили али за јунски рок 
поједни чланови ИО су сматрали да 7. јун није добар термин због одржавања евентуалних разредних 
испита. 

Један од предлога је да се термин 7. јун помери за недељу дана тако да термини буду четвртак 8. јун 
(електротехничар информационих технологија, електротехничар обновљивих извора енергије и 
електротехничар мултимедија), уторак 13. јун (техничар мехатронике, администратор рачунарских мрежа и 
електротехничар енергетике) и среда 14. јун (електротехничар телекомуникација, електротехничар за 
електронику на возилима и електротехничар рачунара). Сви чланови ИО сложили су се са овим предлогом и  
задужили секретара да исте проследи ЗУОВ-у. 

Тачка 9. 

Секретар Заједнице је рекао да је јутрос електронском поштом проследио ставове привредника 

Ужица и Златиборског округа које је добио од директора Техничке школе у Ужицу и да ће сада 
чланове ИО укратко упознати са садржајем документа. 

Након упознавања са садржајем документа председавајући Соколовић је рекао да Заједница 
подржава оне делове документа који се директно односе на рад Заједнице и школе чланице и да 
смо сагласни са предлогом у вези тренинг центра у Техничкој школи у Ужицу јер је та школа 
квалитетом свога рада и нивоом организације то и заслужила. Такође, сматрамо да ставови које су 
изнели у документу доносиоцима одлука на државном нивоу представљају конструктивне 
предлоге за унапређење дуалног образовања, планирања уписне политике и запошљавања. 

 

 



Тачка 10. 

Секретар Заједнице је рекао да је 19.11.2022.г. на Факултету Техниичких наука у Новом Саду 
одржан Дан отворених врата и да је он за тај догађај школама чланицама Заједнице проследио 
позив који је њему прослеђен од стране председника Актива Нови Сад Милана Његомира. 

Председник Соколовић је замолио Милана Његомира да представи извештај који је он 
доставио секретару Заједнице о реализованим активностима и закључцима са округлог стола 
„Искуства у настави из предмета Микроконтролери и микрорачунари у електротехничким 
школама“ који је одржан у току одржавања Дана отворених врата. 

Након тога Милан Његомир је поднео извештај. 

Тачка 11. 

Није било расправе по овој тачки дневног реда. 
 
Седница ИОЗЕТШС завшена је у 18.40 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


